



KEMENTERIAN PERDAGANGAN ANTARABANGSA DAN INDUSTRI

MINISTRY OF INTERNATIONAL TRADE AND INDUSTRY

Aras 28, Menara Perdagangan Antarabangsa dan Industri,
No. 7, Jalan Sultan Haji Ahmad Shah, 50480 Kuala Lumpur
MALAYSIA

Tel : 603 8000 8000
Faks : 603 6206 4693
Laman Web: www.miti.gov.my

Rujukan : O-00497935

Tarikh : 21-01-2021



KEPADA SESIAPA YANG BERKENAAN

Tuan/Puan,

PENGESAHAN PENDAFTARAN SYARIKAT DI DALAM SISTEM MITI - COVID-19 INTELLIGENT MANAGEMENT SYSTEM (CIMS)

Pendaftaran Syarikat **ALVIZ BIZ RESOURCES** di dalam Sistem **KEMENTERIAN PERDAGANGAN ANTARABANGSA DAN INDUSTRI (MITI) - COVID-19 INTELLIGENT MANAGEMENT SYSTEM (CIMS)** adalah dirujuk.

2. Dengan ini, berdasarkan maklumat yang dikemukakan oleh Syarikat, disahkan bahawa Syarikat **ALVIZ BIZ RESOURCES** telah berdaftar di Sistem MITI - CIMS dengan maklumat yang berikut:

Nama Syarikat : ALVIZ BIZ RESOURCES
Alamat operasi : TURF VIEW APARTMENT, 6-31, JALAN SERDANG RAYA, SERI
KEMBANGAN, 43300, SELANGOR
Kluster : Pengurusan Sisa
Sektor : Aktiviti Pemulihan dan Lain-lain Perkhidmatan Pengurusan Sisa
Sub-sektor : -
Tarikh Daftar : 21 Januari 2021

3. Sehubungan dengan ini, berdasarkan kepada maklumat dan Akujanji yang dikemukakan oleh Syarikat, adalah dimaklumkan bahawa Syarikat **ALVIZ BIZ RESOURCES** adalah dibenarkan beroperasi dalam tempoh PKP bermula 13 Januari 2021 dengan mematuhi *Standard Operating Procedure* (SOP) yang dikeluarkan oleh Kerajaan Malaysia mengikut sektor masing-masing.

4. MITI ingin menegaskan kewajipan dan kebertanggungjawaban pihak industri untuk mematuhi arahan PKP dan SOP yang ditetapkan oleh Kerajaan. MITI dengan kerjasama Pihak Berkuasa Negeri (PBN) akan menjalankan penguatkuasaan secara berkala di sepanjang tempoh PKP ke atas syarikat-syarikat untuk memastikan pematuhan SOP dan akan mengambil tindakan mengkompaun kesalahan selaras dengan Seksyen 25, Akta Pencegahan dan Pengawalan Penyakit Berjangkit (Akta 342). Majikan yang didapati melanggar dan tidak mematuhi SOP akan dikenakan tindakan undang-undang termasuk menutup premis berkenaan.

Sekian, terima kasih.

KEMENTERIAN PERDAGANGAN ANTARABANGSA DAN INDUSTRI (MITI)

Surat ini adalah cetakan komputer dan tandatangan tidak diperlukan